
 

 

Pályázat 

 

Palkovics Vivien vagyok negyedéves katonai vezetői szakos hallgató. A HÖK-be való 

jelentkezésem az motiválja, hogy tavaly is része lehettem, mint Tanulmányi alelnök és elnök. 

Úgy gondolom, hogy amit elkezdtem a HÖK-ben az jó irány volt, és szeretném ezt folytatni 

az idei évben is. Tavaly sikeresen elkezdhettem a munkámat a választmányon belül, de az 

előtte lévő években is nagy szerepet játszott a mindennapjaimban a Hallgatói Önkormányzat. 

A tavalyi évhez hasonlóan, idén is szeretnék, majd pályázni az elnöki pozícióra, hogy 

mindenképp befejezhessem, és továbbadhassam azt a munkát, amit elkezdtem a tavalyi évben. 

A rendezvények fejlesztése, a tanulmányi rangsor módosítása és a tisztjelölteknél fellépő 

problémák orvoslása és felterjesztése mindenképp a terveim között szerepel. A civil 

hallgatóinkat sem felejteném ki, számukra egy olyan lehetőséget próbálok kitalálni, hogy 

minél közelebb tudjanak lenni a tisztjelölt hallgatókhoz és velük tudják megélni ezt a pár évet, 

hiszem ők is a karunk hallgatói. Remélem az idei évben is bizalmat szavaznak nekem a 

hallgatók és folytathatom a munkát, ami értük van. 


